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Geachte mevrouw, heer, 
 
Op 8 mei 2020 zijn schriftelijke vragen ex. artikel 40 van het RvO van de fractie OP binnengekomen inzake 
MIRT-Verkenning A15 Papendrecht – Gorinchem. 
 
De fractie van OP vraagt het volgende: 
 
Vraag 1. Waarom ontbreekt in dit pakket de Lightrail langs de A15 van Gorinchem via Sliedrecht en 
Papendrecht in de richting van Rotterdam (en vice versa)?. 
 
Antwoord 1.  
Het doel van de verkenning is het oplossing van de huidige en toekomstige knelpunten op het gebied van 
bereikbaarheid door het verbeteren van de doorstroming en de verkeersveiligheid in beide richtingen. De 
scope is de A15, tussen Papendrecht en Gorinchem, waarbij een goede doorstroming en verkeersveiligheid 
centraal staan. Uitbreiding van het OV ligt buiten de scope van deze verkenning.  
 
Vraag 2. Wat is de inzet van uw College (geweest) om de Lightrail in dit lijstje (niet) op te (doen) nemen? 
 
Antwoord 2. 
Het college blijft zich inzetten om het OV te verbeteren. Een nieuwe snelle verbinding per spoor blijft dan ook 
een bespreekpunt aan alle tafels.  
 
Vraag 3. Bent u bereid alsnog een inspanning te leveren om de Lightrail verbinding van Sliedrecht via 
Papendrecht en Alblasserdam richting Rotterdam hierin op te (laten) nemen? 
 
Antwoord 3. 
Ja, het college onderschrijft het belang van een goede spoorverbinding. 
 
 
Hopende hiermee uw vraag voldoende van antwoord te hebben voorzien. 
 
 
Hoogachtend, 
 
Burgemeester en wethouders van Papendrecht, 
de secretaris (wnd.), 
 
 
 
 
P. Naeije 

de burgemeester, 
 
 
 
 
A.J. Moerkerke 

 


